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        ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

               ΝΟΜΟΣ  ΠΕΛΛΑΣ 

           ΔΗΜΟΣ     ΑΛΜΩΠΙΑΣ                                                     

          ΤΜΗΜΑ  ΥΠΟΣΤΗΡΙΞΗΣ                                 ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ 

            ΠΟΛΙΤΙΚΩΝ ΟΡΓΑΝΩΝ 

    ΓΡΑΦΕΙΟ :ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α       

ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΤΗΣ ΑΡΙΘΜ. 04/2015  ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  

ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΑΛΜΩΠΙΑΣ 

 Αριθμ.Απόφ. 65/2016 ΘΕΜΑ : Καθορισμός αρδευτικής περιόδου έτους 2016, τομέων άρδευσης, 

αριθμού υδρονομέων ανά τομέα και διάρκεια απασχόλησης   

      

Στην  Αριδαία και στο Δημοτικό Κατάστημα, σήμερα 18 Απριλίου  2016, ημέρα Δευτέρα και ώρα 

19.00΄  (7.00 μ.μ.) συνεδρίασε τακτικά το Δημοτικό Συμβούλιο Αλμωπίας, ύστερα από έγγραφη πρόσκληση 

του Προέδρου με αριθμό 8486/08-04-2016,  που δόθηκε στον καθένα δημοτικό σύμβουλο και σε Προέδρους  

Τοπικών Διαμερισμάτων χωριστά,   σύμφωνα με τα άρθρα 67 του Ν.3852/2010 και του άρθρ. 95 του 

Ν.3463/2006 (Κ.Δ.Κ).    

Παρόντος και του Δημάρχου κ. Μπίνου  Δημητρίου, διαπιστώθηκε από τον Πρόεδρο του Δ.Σ., πως υπήρχε 

νόμιμη απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο είκοσι επτά (27)  μελών παραβρέθηκαν παρόντα  είκοσι πέντε (25) 

μέλη και ονομαστικά οι: 

 ΠΑΡΟΝΤΑ   ΜΕΛΗ 
1- Σωτηριάδης Συμεών  - Πρόεδρος Δημοτικού Συμβουλίου 

2- Αβραμίκας Στέφανος 

3- Κετικίδης Ιωάννης 

4- Χουρσόγλου Χρήστος 

5- Μπάτσης Χρήστος 

6- Γούδης Γεώργιος 

7- Σαββίδης Γεώργιος 

8- Τσιμτσιρίδης Γεώργιος 

9-   Βέσκος Δημήτριος 

10-  Χατζηγιαννίδης Γεώργιος 

11-  Δόντσος Χρήστος 

12-  Γεωργίου Χρήστος 

13-  Ρώσσης Ιωάννης 

14-  Ζιάκα – Βαλιανάτου Μαρτίνα Κωνσταντίνα 

15-  Ζαχαριάδης Κων/νος 

16-  Πασόης Δημήτριος 

17-  Καλδερεμτζή Δέσποινα  

18- Μπαγκή Αικατέρινη 

19- Νικολαϊδης Κωνσταντίνος 

20- Μπογδάνης Μιχαήλ 

21- Ιωαννίδης Ιωάννης 

22- Θεοδωρίδης Αναστάσιος 

23- Ασβεστόπουλος Δημήτριος  

24- Αμπάρη Γεωργία 

25- Κόγιος Ανδρέας 

   ΑΠΟΝΤΑ   ΜΕΛΗ 
1- Ουργαντζόγλου Απόστολος  

2- Παρούτογλου Νικόλαος 
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ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
1. Ταρασίδης Γρηγόριος – Δημοτικής Κοινότητας Αριδαίας 

2. Ματζηρίδης Βασίλειος-Τοπικής Κοινότητας Βορεινού 

3. Καμαριέρης Κρυστάλλης – Τοπικής Κοινότητας Δωροθέας 

4. Ουργαντζόγλου Ιωάννης-Τοπικής Κοινότητας Θηριόπετρας 

5. Βένου Ιωάννης-Τοπικής Κοινότητας Ίδας 

6. Κωνσταντινίδης Αντώνιος-Τοπικής Κοινότητας Κωνσταντίας 

7. Μποτσφαρης Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας Λουτρακίου 

8. Αλεξίου Σοφία -Τοπικής Κοινότητας Λυκοστόμου 

9. Μήνου Χρήστος- Τοπικής Κοινότητας Όρμας 

10. Μπαρμπαγιάννης Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας Πιπεριάς 

11. Γιουρούκη Μαρία- Τοπικής Κοινότητας Προμάχων 

12. Μήντσης Νικόλαος- Τοπικής Κοινότητας Σωσάνδρας 

13. Δημητρίου Μαρία-Τοπικής Κοινότητας Φιλώτειας 

14. Μαλλιαρός Αναστάσιος - Τοπικής Κοινότητας Λυκοστόμου 

ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ, δέκα έξι (16), 

οι οποίοι προσκλήθηκαν  νόμιμα σύμφωνα με την παρ.8 του άρθρ. 67 του  Ν.3852/2010. 

Στη  συνεδρίαση παραβρέθηκε η δημοτική υπάλληλος  Θεοδωρίδου Κ. Μεταμόρφη,  για την τήρηση 

των πρακτικών. 

Ο κ. Ουργαντζόγλου Απόστολος  απουσίαζε δικαιολογημένα από την συνεδρίαση. 

Παρόντες στην συνεδρίαση ήταν και οι Ειδικοί Συνεργάτες του Δημάρχου, κα Χατζηπαντελιάδου 

Ειρήνη, και κ.Μπελιοβάνης Πολυχρόνης. 

Με ομόφωνη απόφαση το Δημοτικό Συμβούλιο αποφάσισε μετά από πρόταση του κ. Τσιμτσιρίδη 

Γεωργίου να συζητηθεί το 17
ο
 θέμα ημερήσιας διάταξης, πρώτο και το 7

ο
 θέμα ημερήσιας διάταξης, δεύτερο.  

Ακολούθησε η συζήτηση κατά  τον αύξοντα αριθμό των θεμάτων της με αρίθ. 8486/8-4-2016 πρόσκλησης 

Δ.Σ.  

Η κα Ζιάκα – Βαλιανάτου Μαρτίνα Κωνσταντίνα αποχώρησε από την συνεδρίαση μετά την ψήφιση 

του 17
ου

  θέματος ημερήσιας διάταξης  

Ο κ. Χουρσόγλου Χρήστος και ο κ. Νικολαϊδης Κων/νος αποχώρησαν από την συνεδρίαση μετά την 

ψήφιση του 7
ου

 θέματος ημερήσιας διάταξης 

Η κα Καλδερεμτζή Δέσποινα αποχώρησε από την συνεδρίαση μετά την ψήφιση του 2
ου

 θέματος 

ημερήσιας διάταξης. 

Η κα Αμπάρη Γεωργία αποχώρησε από την συνεδρίαση μετά την ψήφιση του 3
ου

 θέματος ημερήσιας 

διάταξης. 

Ο κ. Μπογδάνης Μιχαήλ αποχώρησε από την συνεδρίαση μετά την ψήφιση του 10
ου

 θέματος 

ημερήσιας διάταξης. 

Ο κ. Ζαχαριάδης Κων/νος απουσίαζε από την συζήτηση του 2
ου

 θέματος ημερήσιας διάταξης. 

Αφού διαπιστώθηκε νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου εισηγούμενος το 7
ο
 

θέμα ημερήσιας διάταξης, έδωσε τον λόγο στον Αντιδήμαρχο Οικονομικών Υπηρεσιών, κ. Τσιμτσιρίδη 

Γεώργιο, ο οποίος αρχικά ζήτησε την συναίνεση του Σώματος για να συζητηθεί πρώτο το  17
ο
 θέμα που 

αφορά στην αναμόρφωση του προϋπολογισμού αναφέροντας : « ο λόγος για τον οποίο το ζητάω είναι ότι η 

αναμόρφωση είναι άμεσα συνυφασμένη με την απόφαση την οποία θα πάρουμε για το 7
ο
 θέμα για τον 

καθορισμό της  αρδευτικής περιόδου και επίσης μετά από αίτημα και συζήτηση των Προέδρων, οι οποίοι 

παρευρίσκονται  ζητούν και αυτοί τα δύο θέματα να έρθουν με την σειρά μαζί. Πρώτο το 17
ο
 θέμα και στη 

συνέχεια το 7
ο
 .» 

Τα μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου ενέκριναν ομόφωνα την πρόταση του κ. Τσιμτσιρίδη ο οποίος 

και εισηγήθηκε το 7ο θέμα θέτοντας την ορθή επανάληψη με αρίθ. 9385/18-4-2016 εισήγησης, η οποία   

μοιράστηκε σε κάθε μέλος χωριστά.: 

«Θέμα: Καθορισμός αρδευτικής περιόδου έτους 2016 
, τομέων άρδευσης, αριθμού υδρονομέων ανά τομέα και διάρκειας απασχόλησης.  
Σύμφωνα λοιπόν με το άρθρο 211 του ν. 3584/07 "ΚΩΔΙΚΑΣ ΚΑΤΑΣΤΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΑΙ 

ΚΟΙΝΟΤΙΚΩΝ ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ": « Η πρόσληψη υδρονομέων άρδευσης στους Ο.Τ.Α. διέπεται, αποκλειστικώς, 
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από τις ειδικές ρυθμίσεις του από 28.3/15.4.1957 Β.Δ. «Περί της αστυνομίας επί των Αρδευτικών Υδάτων» 

(ΦΕΚ 60 Α'), όπως ισχύει. 

 Η πρόσληψη του προσωπικού του παρόντος άρθρου δεν υπάγεται στη διαδικασία έγκρισης της ΠΥΣ 33/2006 

(ΦΕΚ 280 Α'), όπως ισχύει, και ενεργείται κατά παρέκκλιση των διατάξεων του Ν. 2190/1994, όπως ισχύουν». 

Δεδομένου ότι αφενός με τις διατάξεις του άρθρου 21 του ν. 3938/2011 (ΦΕΚ 61/31-3-2011) καταργήθηκε η 

Ελληνική Αγροφυλακή με τις υπηρεσίες της σε όλη τη χώρα , και αφετέρου το Αγρονομικό Συμβούλιο ήδη έχει 

καταστεί αναρμόδιο να αποφανθεί για την πρόσληψη υδρονομέων άρδευσης, σύμφωνα με τις διατάξεις του 

άρθρου 10 του ν. 3585/2007, εν αντιθέσει με τις παλαιότερες διατάξεις του από 28.3/15- 4-1957 βασιλικού 

διατάγματος, σε συνδυασμό με αυτές των άρθρων 25-28 του π.δ 543/1977, η πρόσληψη των υδρονομέων 

άρδευσης θα γίνεται εφεξής με έγκριση του Γενικού Γραμματέα Αποκεντρωμένης Διοίκησης, τηρούμενης κατά τα 

λοιπά της διαδικασίας που προβλέπεται στο σχετικό βασιλικό διάταγμα «Περί αστυνομίας επί των αρδευτικών 

υδάτων», στο οποίο προσδιορίζονται ζητήματα όπως, η διαδικασία πρόσληψης, ο αριθμός των υδρονομέων, 
τα καθήκοντά τους, το διάστημα της αρδευτικής περιόδου κατά την οποία προσλαμβάνονται, καθώς και 
οι πόροι από τους οποίους καταβάλλεται η αμοιβή τους. Η επέκταση της εξαίρεσης και στην κατηγορία αυτή 

δικαιολογείται από τα ιδιαίτερα καθήκοντα που ασκούν κατά την αρδευτική περίοδο, το ειδικό ωράριο εργασίας 

τους, καθ' όλο το εικοσιτετράωρο, τις συνθήκες εργασίας τους κλπ. Να σημειωθεί σε αυτό το σημείο ότι το 

προσωπικό των κατά τόπους αρμόδιων Δασικών Υπηρεσιών, στα πλαίσια των αρμοδιοτήτων τους, συνεχίζουν 

να ασκούν τα καθήκοντα τους ως προς την πρόληψη και καταστολή αξιόποινων πράξεων επί των αρδευτικών 

υδάτων, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 3 παρ. 1 του ν. 3585/2007 και του άρθρου 41 του ιδίου νόμου. Το 

άρθρο 4 παρ.1 του Β.Δ 28.3/15.4.1957 ορίζει ότι: «Αι τοπικαί επιτροπαί αρδεύσεως, τα διοικητικά συμβούλια 

των αναγκ. συνεταιρισμών εγγείων βελτιώσεων, τα δημοτικά και τα κοινοτικά συμβούλια και αι διοικήσεις των 

νομικών προσώπων ή των άλλων Οργανισμών αποφαίνονται εκάστοτε, εκάστη δια τα υπό την διοίκησιν και την 

διαχείρισιν αυτής υπαγόμενα αρδευτικά ύδατα, άν η διανομή των υδάτων και η φύλαξις των έργων θα ενεργήται 

δι' ιδίων υδρονομικών οργάνων ή τας αρμοδιότητας τούτων θα ασκώσι προσθέτως οι αγροφύλακες.» Το άρθρο 

4 παρ.2 του ίδιου Β.Δ ορίζει πως το δημοτικό συμβούλιο πρέπει να καθορίζει με απόφαση του: 1. Το χρόνο 

έναρξης και λήξης της αρδευτικής περιόδου 2. Τον αριθμό των θέσεων υδρονομέων ή εποπτών υδρονομέων, 3. 

Τον τομέα για τον οποίο προορίζεται κάθε θέση 4. Την αμοιβή του κάθε οργάνου Προκειμένου λοιπόν να 

προχωρήσουμε στις προβλεπόμενες διαδικασίες πρόσληψης υδρονομέων άρδευσης, καλείται το Δημοτικό 

Συμβούλιο να αποφασίσει για την αναγκαιότητα πρόσληψης εποχιακού προσωπικού για την κάλυψη αναγκών 

ανταποδοτικού χαρακτήρα και ειδικότερα την κάλυψη θέσεων υδρονομέων, τον απαιτούμενο αριθμό που θα 

απασχοληθούν, τον τρόπο της αμοιβής τους (σύμφωνα με τις διατάξεις του ν. 4024/2011 και την υπ΄ αριθμό 

2/13917/0022/17-2-2012 ΚΥΑ) και να καθορίσει την αρδευτική περίοδο.  

ΠΡΟΤΕΙΝΟΥΜΕ  

Χρόνο έναρξης της αρδευτικής περιόδου, ορίζεται η 1η Μαϊου 2016 και ο χρόνος λήξης η 15η Οκτωβρίου 2016, 

που μπορεί να αυξηθεί ή να μειωθεί ανάλογα με τις κατά περίπτωση υπάρχουσες ανάγκες και με τις 

επικρατούσες καιρικές συνθήκες. 

 Ο αριθμός των θέσεων των υδρονομέων προτείνεται να είναι 73 (εβδομήντα τρεις)  και να κατανέμεται στις 

Τοπικές και Δημοτικές Ενότητες ως εξής 
 

α/α ΤΟΠΙΚΗ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΑΡΙΘΜΟΣ 

ΥΔΡΟΝΟΜΕΩΝ 
2016 

1 ΑΡΙΔΑΙΑ  2 

2 ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΥΔΡΑΙΑΣ 1 

3 ΑΛΩΡΟ 2 

4 ΑΡΧΑΓΓΕΛΟΣ 2 

5 ΑΨΑΛΟΣ 2 

6 ΒΟΡΕΙΝΟ 1 

7 ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΝΕΟΧΩΡΙΟΥ 2 

8 ΓΑΡΕΦΙ 3 

9 ΔΩΡΟΘΕΑ 1 

10 ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΑΓΑΘΗΣ 1 
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11 ΕΞΑΠΛΑΤΑΝΟΣ 4 

12 ΘΕΟΔΩΡΑΚΙ 1 

13 ΘΗΡΙΟΠΕΤΡΑ 2 

14 ΙΔΑ  2 

15 ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΑ 2 

16 ΛΟΥΤΡΑΚΙ 3 

17 ΛΥΚΟΣΤΟΜΟ 2 

18 ΜΕΓΑΠΛΑΤΑΝΟΣ 2 

19 ΜΗΛΙΑ 2 

20 ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΡΙΖΟΧΩΡΙΟΥ 2 

21 ΝΕΡΟΜΥΛΟΙ 1 

22 ΟΙΚΙΣΜΟΣ 

ΠΡΟΔΡΟΜΟΥ 

1 

23 ΝΟΤΙΑ 2 

24 ΞΙΦΙΑΝΗ 2 

25 ΟΡΜΑ 2 

26 ΠΕΡΙΚΛΕΙΑ 1 

27 ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΛΑΓΚΑΔΙΑΣ 2 

28 ΠΙΠΕΡΙΑ 3 

29  ΠΟΛΥΚΑΡΠΗ 2 

30  ΠΡΟΜΑΧΟΙ 4 

31  ΣΑΡΑΚΗΝΟΙ 1 

32  ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΚΟΡΥΦΗΣ 1 

33  ΣΩΣΑΝΔΡΑ 3 

34  ΤΣΑΚΟΙ 3 

35  ΦΙΛΩΤΕΙΑ 3 

36  ΦΟΥΣΤΑΝΗ 2 

37  ΧΡΥΣΗ 1 

  ΣΥΝΟΛΑ 73 

 

4. Οι υδρονομείς θα απασχολούνται με μερική απασχόληση επτά (7) ημέρες την εβδομάδα και τα ένσημα που 

τους αναλογούν θα είναι είκοσι πέντε (25) το μήνα.  

5. Τα υδρονομικά όργανα αμείβονται με βάση το Ν. 4024/11 «Συνταξιοδοτικές ρυθμίσεις, ενιαίο μισθολόγιο-

βαθμολόγιο, εργασιακή εφεδρεία και άλλες διατάξεις….» και την κατ’ εξουσιοδότηση αυτού εκδοθείσα 

2/13917/0022/17-2- 2012 ΚΥΑ (ΦΕΚ 414/Β/23-2-2012), ύστερα από σχετική απόφαση του Δ.Σ, και η αμοιβή 

τους δεν βαρύνει το Δημόσιο προϋπολογισμό αλλά τους ωφελούμενους που καταβάλουν το καθορισμένο τέλος 

άρδευσης. Η αμοιβή των υδρονομέων, για το συνολικό διάστημα της απασχόλησής τους, θα προκαλέσει δαπάνη 

σε βάρος του προϋπολογισμού τρέχοντος έτους, συνολικού ποσού 149.501,66 €  περίπου (Κ.Α. 02.25.6041) ποσό 

119.067,9 € για αποδοχές & στον (Κ.Α 02.25.6054.0001) ποσό 30.433,76 € για εργοδοτικές εισφορές)» 

Κατόπιν ο Αντιδήμαρχος Οικονομικών Υπηρεσιών, κάλεσε το Σώμα να ψηφίσει βάσει της ανωτέρω 

πρότασης. 

Ο κ. Νικολαϊδης Κων/νος ζήτησε τον λόγο και τοποθετήθηκε ως εξής : “Πήρα τον λόγο για το 

συγκεκριμένο θέμα γιατί πίστευα ότι  αυτά τα χρόνια κάτι θα αλλάξει σε αυτό το κομμάτι… και να γίνει μια 

κουβέντα όλων των παρατάξεων να δοθεί μία λύση. Είμαι βέβαιος ότι και η περσινή κρίση της υπηρεσίας θα 

είναι ότι είμαστε «μέσα» πάλι… Εάν δεν βρούμε  λύση, να ματώνουμε κάθε χρόνο και να χάνουμε 400-500 χιλ. 

ευρώ σε μια υπηρεσία, την οποία πρέπει να παραδεχθούμε ότι δεν μπορούμε να την ελέγξουμε  και δεν θα την 

ελέγξει ποτέ ένας Δήμος με τις δυνατότητες που έχει. Και δεν αναφέρομαι μόνο στον σημερινό διοικούντα, 

αναφέρομαι και αναδρομικά …. Θα γίνουμε μάρτυρες μετά την θητεία σας να μιλάμε πάλι για τέτοια πράγματα.. 

Θέλω να πω στον φίλο μου τον Γιώργο τον Τσιμτσιρίδη ότι όλες οι Δημοτικές Αρχές έκαναν  προσπάθειες…ο 

Δήμαρχος  κάποιες στιγμές  το βλέπει σωστά κάποιες στιγμές νευριάζει και παραφέρετε..δεν πιστεύω ότι υπάρχει 

Δημοτική Αρχή η οποία μπήκε  στον Δήμο για να λεηλατήσει και να καταστρέψει… όλοι αυτό που μπόρεσαν 

αυτό κάνανε. Και δεν είναι σωστό να τα εκμηδενίζουμε όλα. Κάποια…. που είπε ο κ. Τσιμτσιρίδης στον κ. 
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Πασόη δεν θέλω να το σχολιάσω όσο αφορά την προσπάθεια που έγινε γιατί πράγματι έγινε . Βρήκαμε μία 

υφιστάμενη κατάσταση η οποία εμένα προσωπικά με τρέλανε, δεν μπορούσα να καταλάβω γιατί μια υπηρεσία 

μας βάζει μέσα 500-600 χιλ. ευρώ. Γιατί εντάξει, είμαστε ένας αγροτικός δήμος αλλά υπάρχουν και άνθρωποι οι 

οποίοι δεν κατανοούνε γιατί την δική τους την πληρωμή στον Δήμο πρέπει να την κάνουμε εμείς .. 

«χαζομάρες»… Όσο συνεχίζουμε να παίρνουμε 70 και 80 υδρονομείς, εγώ να σας πω την αλήθεια όλα αυτά τα 

χρόνια που υπήρξα διοίκηση στον Δήμο είχα μία προσωπική θέση η οποία δεν ταίριαζε με την πλειοψηφία, αλλά 

ήμουν υποχρεωμένος να την ακολουθήσω.  όσο συνεχίζουμε να παίρνουμε 70 και 80 υδρονομείς και δεν νομίζω 

ότι έχετε τέτοια εισήγηση από την υπηρεσία. Δεν μπορώ να φανταστώ  ότι η Οικονομική Υπηρεσία εισηγήθηκε 

στην Διοίκηση του Δήμου να πάρει  73 υδρονομείς …και όλα αυτά που λένε για την καταπολέμηση της 

ανεργίας.. εντάξει καλό είναι να τα λέμε από κάποιους αλλά δεν νομίζω ότι  είναι το πρόβλημα …… εάν 

δώσουμε πρόσκαιρα δουλειά σε κάποιους ανθρώπους κι ότι θα τα πληρώσουν κάποιοι άλλοι που δεν 

οικονομάνε, οι αγρότες δεν οικονομάνε. Θέλω να πω ότι επειδή ξέρω το πρόβλημα και ξέρω από πού ξεκινάει 

και γιατί κάποιες υπηρεσίες δεν δέχονται την λύση, εδώ ξεπουλήθηκε η Ελλάδα ρε παιδιά, τα αεροδρόμια 

πουλήθηκαν δημόσια αγαθά.. και εμείς δεν μπορούμε να ξεφορτωθούμε τις γεωτρήσεις από πάνω μας… ; Να τις 

πάρουν κάποιοι που μπορούν να τις διαχειριστούν … εμείς δεν μπορούμε να τις διαχειριστούμε. Δεν μπορώ να 

καταλάβω γιατί η Τοπική Κοινότητα η οποία τις ξέρει, δεν μπορεί να τις διαχειριστεί και μπορούμε εμείς…. Δεν 

μπορούμε, πρέπει να το παραδεχτούμε. Πιστεύω ότι πρέπει να βγει μια απόφαση ομόφωνη από ένα Δημοτικό 

Συμβούλιο που μπορεί να έρχεται και ανάποδα στους νόμους και πρέπει να το παλέψουμε αυτό. Γιατί είναι 

αμαρτία κάθε χρόνο να μπαίνει μια υπηρεσία μέσα και να μην ανταποδίδονται αυτά τα οποία προσφέρονται 

.Εγώ προσωπικά αν και η παράταξή μου θα τους ψηφίσει εγώ προσωπικά δεν θα ψηφίσω τους 73 υδρονομείς» 
 

      Ακολούθησε αναλυτική διαλογική συζήτηση μεταξύ των .κ.κ Δημοτικών Συμβούλων, όπως 

φαίνεται στο μαγνητοφωνημένο  πρακτικό της με αριθμό 04 συνεδρίασης της 18-4-2016. Κατά την διαλογική 

συζήτηση, τον λόγο πήραν οι κ.κ Πασόης Δημήτριος, , Ασβεστόπουλος Δημήτριος,  Χουρσόγλου Χρήστος,  

Καλδερεμτζή Δέσποινα, ο Πρόεδρος της Τ.Κ.Δωροθέας, κ. Καμαριέρης Κρυστάλλης, ο Πρόεδρος της Δ.Ε. 

Αριδαίας, κ. Ταρασίδης Γρηγόριος, ο Πρόεδρος της Τ.Κ.Κωνσταντίας, κ. Κωνσταντινίδης Αντώνιος οι οποίοι 

κατέθεσαν τις απόψεις και τις προτάσεις  τους και δόθηκαν στην συνέχεια οι απαιτούμενες διευκρινήσεις από 

τον εισηγητή.  

 Ο κ. Χουρσόγλου Χρήστος πρότεινε μεταξύ άλλων να παραταθεί η διάρκεια απασχόλησης των 

υδρονομέων σε τέσσερις μήνες. 

Ο κ. Πασόης Δημήτριος συμφώνησε με την πρόταση των Προέδρων Τοπικών Κοινοτήτων να 

εμπλουτιστεί η πρόταση για την διάρκεια απασχόλησης στους  τέσσερις μήνες και να εγκρίνουν και την 

σχετική πίστωση. 

Ο κ. Ασβεστόπουλος Δημήτριος, επίσης πρότεινε την αλλαγή διάρκειας απασχόλησης των 

υδρονομέων στους τέσσερις μήνες και ο κ. Τσιμτσιρίδης σχετικά με την ανωτέρω πρόταση ανέφερε μεταξύ 

άλλων « Είναι μεγάλη μου επιθυμία πραγματικά να μπορώ να ανταποκρίνομαι έστω και  λέγοντας ότι θα το δω 

αυτό το θέμα ή οποιοδήποτε θέμα που αφορά οικονομικά στοιχεία και πραγματικά αυτή τη στιγμή σας λέω ότι 

αν μου δίνετε την δυνατότητα και δεν ξέρω όμως με πιο τρόπο θα μπορέσουμε στη συνέχεια να το εγκρίνουμε 

αυτό το πράγμα. Θα πρέπει να βρούμε τον τρόπο. Αλλά ήθελα να σας αναφέρω κάποια πράγματα. Με βάση 

λοιπόν τα έσοδα του 2014 ο προϋπολογισμός του 2016   για την άρδευση ανέρχεται στο ποσό των 288.759 ευρώ. 

Μέσα σε αυτό το ποσό θα πρέπει να βάλετε και τις μισθοδοσίες των μονίμων υπαλλήλων και τα αυτοκίνητα και 

τις βενζίνες και όλα αυτά τα έξοδα τα οποία βαραίνουν την υπηρεσία άρδευσης .. τις προμήθειες και τελικά και 

τους υδρονομείς. Υπάρχει ένα πολύ μεγάλο πρόβλημα , νομίζω ότι το ανέφερα αλλά θα το αναφέρω ακόμα πιο 

ισχυρά για να το καταλάβουν ορισμένοι. Η μεταφορά των γεωτρήσεων της ΔΕΥΑ στον πολλαπλό του Δήμου ως 

μία λύση τα προηγούμενα χρόνια και δεν αναφέρομαι κ. Πασόη ότι το κάνατε εσείς, τα προηγούμενα χρόνια 

γενικά μπορεί να είναι και από την ίδρυση της ΔΕΥΑ, δεν το έχω τελειώσει αυτό το θέμα μέχρι την διερεύνηση, 

έχει δημιουργήσει ένα τεράστιο πρόβλημα στον Δήμο. Κάποιοι από εσάς λέγατε ότι μέσα στον «κουβά» του 

Δήμου θα χαθούν αυτά τα λεφτά.  Θα χαθούν την πρώτη χρονιά την δεύτερη χρονιά κοντεύουμε το ένα 

εκατομμύριο ευρώ χρέος προς την ΔΕΗ . Ποιο είναι το πρόβλημα που δημιουργείται. Δημιουργείται πρόβλημα 

και στην υπηρεσία της άρδευσης αλλά δημιουργείται πρόβλημα και στην υπηρεσία της καθαριότητας και του 

ηλεκτροφωτισμού γιατί ο κόσμος εκεί πληρώνει στην ΔΕΗ το αντίτιμό του. Ποιο είναι το πρόβλημα; ότι μη 

παρουσιάζοντας το έξοδο δεν μπορούμε να παρουσιάσουμε το έσοδο. Άρα δεν εμφανίζεται αυτό το πράγμα στον 

προϋπολογισμό. Υπάρχουν ζητήματα. Εμείς αυτό το θέμα ήδη έχουμε κινήσει την διαδικασία να το λύσουμε . 
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150.000,00 ευρώ χρεώνουν οι γεωτρήσεις της  ΔΕΥΑ τον Δήμο κάθε χρόνο συν το αρχικό χρέος.  Έχει υπάρξει 

συνεργασία με τη ΔΕΥΑ και με τον προηγούμενο τον Πρόεδρο τον Γιάννη τον Κετικίδη και με τον καινούργιο 

Πρόεδρο τον κ. Γεωργίου, σε συνεργασία με τον Δ/ντή της ΔΕΥΑ, η Οικονομική Υπηρεσία κάτω από την 

καθοδήγηση του Δημάρχου έχουν δοθεί εντολές … να πάνε οι γεωτρήσεις πίσω… αν πάθει κάτι το δάχτυλό σου 

δεν αφήνεις να σαπίσει όλο το σώμα…θα χρειαστεί να κόψεις το δάχτυλο… θέλω να πιστεύω ότι μέσα από 

αυτές τις ενέργειες και αν δεν μπορέσουμε να βρούμε μία λύση φέτος, θα είμαστε σε πολύ καλύτερη κατάσταση 

του χρόνου εξορθολογίζοντας όλες αυτές τις πράξεις  οι οποίες δεν έχουν γίνει και δεν τις έχει αγγίξει κανένας 

τόσα χρόνια. Εγώ πραγματικά ανοίγω το θέμα άρδευση, έρχομαι σε επόμενο Δημοτικό Συμβούλιο που θα 

ορίσουμε κ. Πρόεδρε έκτακτο για την άρδευση με προτάσεις οι οποίες θα έχουν να κάνουν με κατασχέσεις και 

μη δυνατότητας πρόσβασης στο νερό αυτών που χρωστάνε. Να δω ποιοι από εσάς θα το ψηφίσετε αυτό το 

πράγμα»  

Στη συνέχεια ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου, κάλεσε το Δημοτικό Συμβούλιο να εγκρίνει 

την  πρόταση όπως ακριβώς τέθηκε από τον κ. Αντιδήμαρχο.    
Η κα Καλδερεμτζή Δέσποινα δήλωσε ότι σε περίπτωση που γίνει η διερεύνηση και αποφασιστεί να  

γίνει τετράμηνη η διάρκεια απασχόλησης θα ψηφίσει θετικά.  
  

Το Δημοτικό Συμβούλιο, αφού έλαβε υπόψη την  με αρίθ. 9385/18-4-2016 εισήγηση του κ. Τσιμτσιρίδη και 

τις ισχύουσες διατάξεις που αναφέρονται σε αυτήν καθώς την διαλογική συζήτηση όπως καταγράφηκε στο 

μαγνητοφωνημένο πρακτικό της με αριθμό 4/2016 συνεδρίασης,  

      Αποφασίζει κατά πλειοψηφία  

(με 22 ψήφους υπέρ) 
 Καθορίζει ως χρόνο έναρξης της αρδευτικής περιόδου για το Δήμο Αλμωπίας, έτους 2016, την 1η  

Μαΐου  2016 και ως χρόνος λήξης την 15η  Οκτωβρίου 2016, που μπορεί να αυξηθεί ή να μειωθεί 

ανάλογα με τις κατά περίπτωση υπάρχουσες ανάγκες και με τις επικρατούσες καιρικές συνθήκες 

1. Ορίζει σε εβδομήντα τρείς (73) τις θέσεις των υδρονομέων άρδευσης ανά Δημοτική/ Τοπική 

Κοινότητα/οικισμούς, ως εξής : 
α/α ΤΟΠΙΚΗ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΑΡΙΘΜΟΣ ΥΔΡΟΝΟΜΕΩΝ 2016 

1 ΑΡΙΔΑΙΑ  2 

2 ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΥΔΡΑΙΑΣ 1 

3 ΑΛΩΡΟ 2 

4 ΑΡΧΑΓΓΕΛΟΣ 2 

5 ΑΨΑΛΟΣ 2 

6 ΒΟΡΕΙΝΟ 1 

7 ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΝΕΟΧΩΡΙΟΥ 2 

8 ΓΑΡΕΦΙ 3 

9 ΔΩΡΟΘΕΑ 1 

10 ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΑΓΑΘΗΣ 1 

11 ΕΞΑΠΛΑΤΑΝΟΣ 4 

12 ΘΕΟΔΩΡΑΚΙ 1 

13 ΘΗΡΙΟΠΕΤΡΑ 2 

14 ΙΔΑ  2 

15 ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΑ 2 

16 ΛΟΥΤΡΑΚΙ 3 

17 ΛΥΚΟΣΤΟΜΟ 2 

18 ΜΕΓΑΠΛΑΤΑΝΟΣ 2 

19 ΜΗΛΙΑ 2 

20 ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΡΙΖΟΧΩΡΙΟΥ 2 

21 ΝΕΡΟΜΥΛΟΙ 1 

22 ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΠΡΟΔΡΟΜΟΥ 1 

23 ΝΟΤΙΑ 2 

24 ΞΙΦΙΑΝΗ 2 

25 ΟΡΜΑ 2 

26 ΠΕΡΙΚΛΕΙΑ 1 
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27 ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΛΑΓΚΑΔΙΑΣ 2 

28 ΠΙΠΕΡΙΑ 3 

29  ΠΟΛΥΚΑΡΠΗ 2 

30  ΠΡΟΜΑΧΟΙ 4 

31  ΣΑΡΑΚΗΝΟΙ 1 

32  ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΚΟΡΥΦΗΣ 1 

33  ΣΩΣΑΝΔΡΑ 3 

34  ΤΣΑΚΟΙ 3 

35  ΦΙΛΩΤΕΙΑ 3 

36  ΦΟΥΣΤΑΝΗ 2 

37  ΧΡΥΣΗ 1 

  ΣΥΝΟΛΑ 73 

2. Οι υδρονομείς θα απασχολούνται με μερική απασχόληση επτά (7) ημέρες την εβδομάδα και τα ένσημα που 

τους αναλογούν θα είναι είκοσι πέντε (25) το μήνα.  

3. Τα υδρονομικά όργανα αμείβονται με βάση το Ν. 4024/11 «Συνταξιοδοτικές ρυθμίσεις, ενιαίο μισθολόγιο-

βαθμολόγιο, εργασιακή εφεδρεία και άλλες διατάξεις….» και την κατ’ εξουσιοδότηση αυτού εκδοθείσα 

2/13917/0022/17-2- 2012 ΚΥΑ (ΦΕΚ 414/Β/23-2-2012), ύστερα από σχετική απόφαση του Δ.Σ, και η 

αμοιβή τους δεν βαρύνει το Δημόσιο προϋπολογισμό αλλά τους ωφελούμενους που καταβάλουν το 

καθορισμένο τέλος άρδευσης. Η αμοιβή των υδρονομέων, για το συνολικό διάστημα της απασχόλησής τους, 

θα προκαλέσει δαπάνη σε βάρος του προϋπολογισμού τρέχοντος έτους, συνολικού ποσού 149.501,66 €  

περίπου (Κ.Α. 02.25.6041) ποσό 119.067,9 € για αποδοχές & στον (Κ.Α 02.25.6054.0001) ποσό 30.433,76 € 

για εργοδοτικές εισφορές)» 
 

 Καταψήφισε  ο κ. . Νικολαΐδης Κων/νος, για τους λόγους που αναφέρονται στην εισήγηση 

της παρούσας συμπληρώνοντας : « Δεν έχει να κάνει με τον αριθμό υδρονομέων έχει να κάνει 

με τη φιλοσοφία και τον τρόπο λειτουργίας αυτής της υπηρεσίας» 

 Η κα Καλδερεμτζή Δέσποινα δήλωσε ότι ψηφίζει λευκό.  

Η παρούσα απόφαση έλαβε  αριθμό   65/2016 
………………………………………………………………………………………………………………………………………………………………….. 
    Αφού συντάχθηκε και αναγνώσθηκε το πρακτικό αυτό, υπογράφεται ως εξής: 

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ    

  (υπογραφή)    

Ακριβές Απόσπασμα 

Αριδαία   18-4-2016 
Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 
 
 
 
 
 

    ΣΩΤΗΡΙΑΔΗΣ ΣΥΜΕΩΝ 

ΤΑ   ΜΕΛΗ 

 (υπογραφές) 
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